
Zápisnica z Valného zhromaždenia Urbárskeho pozemkového 
spoločenstva v Liptovskej Porúbke, konaného dňa 26.3.2011 v jedálni 

SOU Lipt. Hrádok 
 
 

Otvorenie Valného zhromaždenia vykonal jeho predsedajúci Ing. Miroslav Haluška / 
člen výboru UPS/. Privítal prítomných členov spoločenstva ako aj hostí. 

Mandátovú komisiu vytvorili podľa návrhu a následného schválenia prítomnými 
členmi: Do mandátovej komisie boli zvolení: Šúlek Stanislav, Glavová Božena a Frniaková 
Soňa. Návrhová komisia bola navrhnutá v zložení: Tibor Beňo, Kočtúch Ľuboš a Baranec. 
Navrhnutý bol aj Ing. Rudolf Beňo. 

Komisia začala pracovať v štvorčlennom zložení. Po pripomienkovaní p. Petera 
Jambricha, že pán Baranec nieje členom UPS zostala táto pracovať v zložení: Ing. Beňo 
Rudolf, Beňo Tibor a Kočtúch Ľuboš. 

K programu /jeho zmene/ navrhol pán Ing. Kino Ľubomír, aby bol návrh stanov 
prejednávaný skôr nezje uvedené v programe. Predsedajúci sa pozastavil nad návrhom a 
nevidel opodstatnenie tejto zmeny. Dal hlasovať a len 6 členov bolo za zmenu, ostatní boli 
proti, takže o stanových sa jednalo pred diskusiou. 

Kontrou úloh z Valného zhromaždenia z 31.1.2010 vykonal Glavo Ján. Tie, ktoré 
neboli splnené / zmluva o poľovnom revíri pre Sankt Hubert/ vysvetlil prečo. Správa je ako 
príloha tejto zápisnice. 

Predseda mandátovej komisie pán Šúlek Stanislav podal správu o účasti na Valnom 
zhromaždení - na ktorom z celkového počtu 27 216 zlomkov je prítomných 18 703 zlomkov 
čo predstavuje 68,72% účasť a Valné zhromaždenie je uznášania schopné. 

Správu o činnosti výboru a celého UPS prečítal predseda spoločenstva Ing. Bohuslav 
Kočtúch. Správa je ako príloha k tejto zápisnici. 

Správu o hospodárení UPS za rok 2010 a návrh na rok 2011 prečítal gazda UPS Mgr. 
Pavel Lenárt. Aj tieto správy sú súčasťou zápisnice. 

Správu dozornej rady prečítal Mgr. Vladimír Fáber -je prílohou zápisnice. 
Ako siedmy bod bolo prečítanie nových stanov. Tieto prečítal člen návrhovej skupiny pán 
Miroslav Frniak. 
Diskusia: 

Pán Ladislav Hutka vysvetlil situáciu v dobrovoľnom hasičskom zbore Lipt. Porúbka 
a požiadal o príspevok vo výške 500,- eur na kompletáciu prideleného hasičského automobilu 
T 148. 

Pán Šúpala Jozef sa opýtal na Web stránku UPS - hneď odpovedal Mgr. Fáber že sa už 
zriaďuje len je potrebné dotiahnuť jej zlegalizovanie. Tiež sa pýtal na odmeňovanie členov 
výboru na čo mu dal odpoveď predseda Ing. Kočtúch. 

Frniak Miroslav vytkol, že sa výbor nestará o brigádnikov / darčeky k Vianociam, 
záverečné posedenie po ukončení prác aj na konci roku. Taktiež navrhol neopravovať 
koniarku, vyslovil názor, že VITO nieje vhodné auto a tiež navrhol podiely 13 eur na 
zlomok. 
Odpovedal predseda: za jeho členstva vo výbore sa obmedzili výdavky, prečo je VITO 
vhodnejšie ako 4 miestne terénne auto a že 13 eur na zlomok nieje vhodné. Čo sa týka chát 
rozhodne sa na VZ v roku 2012. 

Ing. Kiňo Martin - drevo sa odváža neociachované pri odvoze nieje prítomný horár, 
kto je zodpovedný za odbyt- navrhol funkciu odbytára. Predsedovi sa doručuje pošta pre 
UPS domov, načo je chata v Skaličnej. Založiť knihu došlej a odoslanej pošty /je založená/ 
nevedie sa kniha odoslaných a došlých faktúr / tieto boli ukázané na VZ ako aj návrhovej 



komisii že sú vedené/. Na všetky otázky od p. Kiňu odpovedali Ing. Haluška Miroslav ako aj 
Ing. Bohuslav Kočtúch. 

Pán Horanský Ján poďakoval navrhovateľom nových stanov a žiadal zosobniť platby 
za projekt na cestu v Štiavnici 

Ing. Ľubomír Kiňo - udanie na predsedu ešte nieje ukončené / vyšetrovanie/. 
Adolf Chomo - širšie rozobral stanovy, povedal o jeho návrhu a zdôraznil, čo mu vadí 

na navrhnutých stanovách a nevidel príčinu návrhu nových stanov. Ak tak doplnenie už 
existujúcich . 

Predseda Ing. Bohuslav Kočtúch - udanie členmi UPS p. Kinom Ľubomírom a 
Šupalom Jozefom. 

Ondíkoyá Anna - zdôraznila, čo jej na návrhu nových stanov vadí a tiež ku krádežiam, 
ktoré vyslovil pán Kino. 

Lenárt Pavel - vyslovil sa k návrhu 5 členného výboru a tiež stanovám, ktoré by 
vymedzovali / brzdili/ prácu výboru. 

Pán Anton Pitoňák - pochválil činnosť výboru, vyslovil želanie pustiť mladých do 
výboru / bližšie nešpecifikoval/ a tiež rozdeliť funkciu predsedu a OLH. 

Pán Mikuš - poďakoval výboru / za pani Sulányovú/ a vyslovil nespokojnosť, že pán 
frniak sa vzdal členstva vo výbore. 

Následne bola diskusia ukončená a predseda dal hlasovať o prijatie nových 
navrhnutých stanovách. Výsledok hlasovania - 2 996 zlomkov bolo za, 13 137 zlomkov bolo 
proti a 508 bolo neplatných. Ostatní sa zdržali hlasovania. 

j 
Predsedajúci   dal hlasovať, či ďalej budeme hlasovať aklamačne alebo podľa podielov. 

2 boli proti, 7 členov sa zdržalo a ostatní členovia boli za aklamačne hlasovanie. 
Starostka OcÚ Janka Gazdičová predniesla žiadosť na príspevok na opravu ciest v 

obci nakoľko ich ničia aj partneri UPS vo výške 1 000 eur. 
Pri odhlasovaní sa 1 zdržal, 3 boli proti a ostatní odsúhlasili požadovanú sumu pre 

obecný úrad ako aj 500 eur na opravu hasičského auta . 
Za budúci prenájom, poľovného revíru pre PZ Brtkovica sa 8 zdržali a ostatní boli za. 
Ohľadom chát / všetkých/ bol návrh rozhodnúť čo s nimi o rok , zatiaľ do nich neinvestovať. 

Návrh na vyplatenie na podiely - dividendy vo výške 4 eurá bol schválený. 
Návrh na uznesenie prečítal predseda návrhovej komisie Ing. Rudolf Beňo, ktorý 

bol prijatý. 
Predsedajúci Ing. Miroslav Haluška ukončil schôdzu Valného zhromaždenia, 

poďakoval za účasť. 
 
Zapísal: Mgr. Pavel Lenárt 
 
Overovatelia: pani Anna Ondíková 

Pán Ladislav Hutka 


